
Referat fra FAU-møte 27.03.23  
 
 
Til stede  
Jørn Ivar Riste (1.trinn)  
Lene Andrine Høgalmen (2. trinn)  
Hilde Marie Johnsen (2.trinn)  
Julie Bjellerås (4.trinn)  
Anne Dus (4.trinn)  
Svenja Tveit (5.trinn)  
Eva Hoelfeldt Lund (5.trinn)  
Sondre Smeland (6.trinn)  
Renate Hauge (7.trinn)  
 
 
1. Info fra skolens ledelse:  
Nyansettelser: En pedagog i 80% stilling. Pluss en i 20% stilling etter påske.  
Økonomi: i underskudd per d.d., men før tilskudd og utbetaling av sykepenger, så alt i alt ikke så ille. 
Mye vikararbeid for ledelsen på grunn av sykdom og vansker med å skaffe vikarer.  
Ressursfordelingsmodellen slår dårlig ut for Eide. Skulle gjerne hatt mer penger til funksjonsstillinger 
som sosiallærer, spesialpedagogisk koordinator og IKT-koordinator.  
Studenter: Hatt tretten studenter ila våren. Har vært veldig fint.  
 
 
2. Info fra KFU (Eva):  
Budsjett: Viktig å ikke pynte på sannheten. Skoleøkonomien i kommunen er dårlig. KFU jobber mot 
at skolebudsjettet skal økes.  
Elevundersøkelsen: ikke like godt verktøy som Spekter. Bruke begge slik at man kan avdekke mer 
og kunne sette inn tiltak for enkeltbarn.  
 
 
3. 17. mai status (Renate)  
- Anine og Monica ordner elever som kan si noen ord.  
- Nytt møte i komiteen 13.04.klokka 19. Planlegge videre og bruke litt tid på å gå igjennom lageret  
- Må gjøres:  
Sende søknad om støtte fra kommunen  
Sende søknad om støtte fra saniteten  
- På neste FAU-møte bør vi sette av mye tid til 17.mai, kalle inn vara også.  
- Ønske om litt flere i komiteen siden det er frafall fra oppstarten. Greit at økonomiansvarlig er med.  
 
 
4. Akebakke (Benedicte/Svenja)  
Blir ny akebakke som går i en litt annen retning enn den gamle.  
 
5. Rusken 20.4. (Svenja):  
Ønske om å organisere det bedre. Få en liste fra skolen om hva som trengs  
Ønsker fra skolen:  

 rydde kvist  

 feie  

 rake i sandkassa  

 plante nyttevekster som også kan brukes i skolekjøkkenet.  

 flytte plantekasser fra bak paviljongen til foran skolekjøkkenet.  

 spa/harve jorda bak bak paviljongen slik at elevene kan så poteter.  

 Om man vil plante: hyggelig med planter med litt farge.  



Ønske om at vi griller oppe ved paviljongen i år. Forslag om at FAU kjøper inn en stor grill som kan 
lagres under paviljongen. Skolen kan låne.  
Komiteen setter opp forslag om hva slags utstyr foreldre tar med slik at det blir en bedre fordeling 
enn i fjor.  
 
6. Fredagssosialt for 7. og 6. (?) klasse  
Kan tas opp igjen til diskusjon til høsten siden det er så kort tid igjen av skoleåret.  
Neste møte blir 24.04  
 

Referent: Lene Andrine 


